
Interpelácia č. 181/2017   
 
 
11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Koľko prevádzok bolo skontrolovaných, či bolo urobené DDD podľa zákona 355/2007. Či 
kontroloval niekto tú deratizáciu z mesta. Kontroluje to niekto? 
 
Ing. Kereštan: 
Čo sa týka deratizácie na území mesta, mesto ako také, vždycky dáva svoju výzvu na 
deratizáciu, na podnet regionálneho úradu verejného zdravotníctva. Mesto subjektom na 
území mesta, väčším subjektom dáva podnety, od týchto subjektov dostáva naspäť potvrdenia 
o deratizácii, od jednotlivých osôb, ktoré na to majú oprávnenie. Čo sa týka fyzických osôb, 
občanov Trebišova, mesto nekontroluje také niečo. To občan, ako v rámci toho, na internete 
bola táto výzva zverejnená, každý občan si má zabezpečiť. Pán poslanec, neviem ti povedať, 
či každý občan Trebišova, túto výzvu akceptoval a uskutočnil deratizáciu na svojich 
pozemkoch, na jednotlivých. Bytové podniky, bytové družstvá v bytových domoch, áno. Mali 
podať, nedostali sme od bytového družstva doposiaľ, či uskutočnilo deratizáciu, alebo 
neuskutočnilo. Či dávajú to na regionálny úrad verejného zdravotníctva tak, ako je povinnosť 
tvoja, keď robíš deratizáciu, dávať oznámenie a likvidáciu uhynutých týchto zvierat, akým 
spôsobom sa to likviduje.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Dobre, ale tie školy, podniky v meste, to kto kontroluje? 
 
Ing. Kereštan: 
Školy, ako také, kontrolujeme my ich, osobne ja kontrolujem tie, ktoré spadajú pod riadenie 
mesta a toto všetko kontrolujeme my. Prechádzam, kontrolujem to, vidím, kde sú označené, 
akým spôsobom návnady boli podávané jedy. 
 
MVDr. Hrdlík: 
Ja myslím aj stredné školy. Stredné školy to nekontrolujete? 
 
Ing. Kereštan: 
Nie. Stredné školy osobitne podávajú na regionálny úrad verejného zdravotníctva.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Ale, či to vieme skontrolovať. 
 
Ing. Kereštan: 
Áno, vieme, vyžiadame si od regionálneho úradu verejného zdravotníctva výsledky 
celoplošnej deratizácie na území mesta.  
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 


